



JEJAK PELANCONGAN LEDANG 2014 (LEDANG TOURISM HUNT 2014) Anjuran Majlis Daerah Tangkak

MAKLUMAT

TarikhAcara : SABTU, 14 Jun 2014
Lokasi : Pulau Penarik, Sungai Mati
SesiTaklimat : SELASA, 10 Jun 2014
Masa&Tempat : 2.30 pm –Bilik Mesyuarat, Majlis Daerah Tangkak

SYARAT PENYERTAAN

Jumlah peserta untuk setiap pasukan sekurang-kurangnya dua (2) dan tidak melebihi tiga (3) orang. Setiap peserta diwajibkan mematuhi semua peraturan dan undang-undang jalan raya di sepanjang tempoh acara berlangsung. Pihak penganjur berhak membatalkan penyertaan mana-mana pasukan yang melanggar mana-mana peraturan dan undang-undang jalan raya.

YURAN PENYERTAAN & KAEDAH BAYARAN

Yuran penyertaan sebanyak **RM 50.00** satu pasukan boleh dijelaskan semasa sesi taklimat yang akan dijalankan seperti tarikh yang telah ditetapkan di atas.

BORANG PENYERTAAN

Borang penyertaan boleh didapati di **kaunter Pejabat Besar, Majlis Daerah Tangkak** atau boleh dimuat turun daripada laman web Majlis Daerah Tangkak, <http://www.mdtangkak.gov.my>.

TARIKH TUTUP PENYERTAAN

Borang penyertaan hendaklah dihantar/diserah kepada penganjur **sebelum** atau **pada 10 JUN 2014**. Pihak penganjur berhak menolak penyertaan yang dihantar lewat.

HAK PENGANJURAN

Pihak penganjur berhak untuk meminda tarikh / membatalkan penganjuran acara di atas sebab-sebab yang dirasakan perlu. Dalam situasi tersebut, semua yuran penyertaan akan dikembalikan secara penuh.

HADIAH PENGANJURAN

3 hadiah utama dan suguhati disediakan seperti berikut :-

KEDUDUKAN	HADIAH
Juara	RM 300.00
Naib Juara	RM 200.00
Ketiga	RM 100.00
Ke-Empat hingga Ke-Enam	Hamper

PERTANYAAN

Untuk sebarang pertanyaan, sila hubungi **ENCIK NORISWANDI BIN ASMUNI(012-6427761)** atau **ENCIK MOHD FAUZI BIN PAIMON (012-685 6041)** atau **ENCIK ADIB KAMEL BIN ABDUL LATIFF (012-315 2779)** atau **ENCIK ABDUL RASHID BIN MOHD TAHIR (017-628 4736)**

YA, KAMI MAHU MENYERTAI ACARA JEJAK PELANCONGAN LEDANG 2014

Nama Kumpulan	
----------------------	--

NAMA AHLI	NO. KAD PENGENALAN	ALAMAT KEDIAMAN	TANDATANGAN

AKUAN JANJI

Kami mengesahkan semua maklumat yang diberi adalah benar dan lengkap. Kami telah membaca peraturan dan syarat-syarat penyertaana cara **JEJAK PELANCONGAN LEDANG 2014** ini dan bersetuju mematuhi. Dengan menyertai acara ini, kami tidak akan membuat sebarang tuntutan terhadap pihak **MAJLIS DAERAH TANGKAK** sebagai penganjur acara ini, wakil-wakilnya, penaja dan orang perseorangan yang terlibat dalam acara ini, sekiranya berlaku kemalangan, kecederaan, kematian, kerosakan atau kerugian yang berpunca dari penyertaan kami. Kami juga mengesahkan bahawa mereka tidak akan bertanggungjawab kepada kami atau mana-mana parti ketiga, yang disahkan oleh kami atau membuat tuntutan bagi kami, atau kehilangan atau kerosakan harta benda, atau kecederaan atau kematian kepada seseorang, samada secara terus atau tidak langsung disebabkan oleh penyertaan kami dalam acara ini.

TANDATANGAN KETUA KUMPULAN

Nama :

No. KadPengenalan :